
Referat fra generalforsamling – 26. maj 2025 kl. 19.30 

Dirigent og referent: 
Loui valgt som dirigent. 
Anna skriver referat. 

Formandens beretning: 
Vi har haft dialog med kommunen om snerydning, men de vil stadig ikke rydde vores vej. Kommunen arbejder 
dog på en mere sikker skolevej generelt og håber, flere vælger cykel eller gang frem for bil, specielt mellem 
7.45-08.05. Vi er i kontakt med dem om, hvordan vi kan gøre området mere sikkert – især for børn om 
morgenen, og ser blandt andet på stien mellem Poppel Allé og Skandrups Allé. 

Snerydning er stadig grundejernes ansvar ud til midt på vejen. Alternativt skal vi selv betale for rydning. 
Foreningen prøver fortsat at presse kommunen via skolevejsdialogen. 

Der har været flere indbrud i området. Vi opfordrer alle til at tilmelde sig Nabohjælp – og til at hjælpe 
hinanden, fx med at tage skraldespande ind, når nogen er bortrejst. 

Kun omkring en tredjedel har betalt kontingent for i år. Bestyrelsen opfordrer til at sætte en fast overførsel op. 
Det blev foreslået, at vi fremover sender en venlig påmindelse, før rykkere sendes ud. 

Regnskab for 2024: 
Sidste år blev kontoen delt op – én blev låst (aftaleindskud med bedre rente). Det har givet et godt afkast på 
flere tusinde, se økonomi og regnskab for 2024 – indtægt vil ligge i budget 2025. . Revisoren har godkendt alt. 
Bestyrelsen foreslår, at vi fremover låser kontoen hvert år pr. 1. juni for at få endnu flere renter ud af pengene. 

Indkomne forslag: 

• Bestyrelsen foreslog at afsætte 10.000 kr. til vejfest – ingen indvendinger. 

• Loui står for arbejdsdagen d. 16/8-2025. Bestyrelsen foreslår, at vi laver fælles mad og handler 
sammen i år – god stemning omkring det. Mere info kommer. 

Budget: 
Godkendt i tråd med de beslutninger, der blev taget på mødet. 

Valg til bestyrelsen: 
Genvalg til de genopstillede 
Jens stopper som suppleant, og Erik vælges som ny suppleant. 

Eventuelt: 

• Rottehul ved nr. 39. I dialog med kommune om udbedring og ansvar. Kommune har bolden, ift. at 
tjekke om det vedrører forsyningsselskab eller vejforening. 

• Kontingentet forbliver på 500 kr.  

• Projekt til arbejdsdag, at gøre udkørsel til Poppel Alle fra Skandrups Alle stien mere sikker for specielt 
små trafikanter.. måske hajtænder / bedre udsyn.  


